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‐dat EFSA en vele anderen de stof veilig achten bij juist gebruik, dat alleen IARC het als ‘mogelijk kankerverwekkend’ 
benoemt 
‐dat ‘vooroogst toepassingen’ in Europa wel ter discussie staan, dat wij daar pas met de beoordeling van middelen 
waarbij dat is aangevraagd, een uitspraak zullen doen. 
‐Waarom je vooroogst toepassingen zou verbieden als het toch veilig is? Omdat je zo min mogelijk vreemde stoffen 
in het milieu wilt brengen. 
 
Dat vonden ze een helder verhaal   
 
Mogelijk bellen ze morgen terug met de vraag of iemand dit voor de radio wil herhalen…. 
 
Groet,   
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